
چهارشنبه 27 بهمن 1400 -  قیمت: 3000 تومان

رسانه مستقل روزنامه

www.donyayehavadar.ir 960

حکایتِ گوهرِ کمیاب »شرافت«؛

استخفافِ  فوتبال

با پیامک جعلی سامانه سهام عدالت؛

هشدار »رئیس پلیس فتا  
پایتخت« در خصوص
 کلاهبرداری 
صفحه 2

توسعه بزرگ ترین بندر تجاری ایران؛

ظرفیت کانتینری بندر شهیدرجایی 
به ۸ میلیون TEU می رسد
صفحه 4

»رییس فدراسیون فوتبال«:

فدراسیونی بدهکار را به 
فدراسیونی ثروتمند  تبدیل کردیم
صفحه7

»وزیر آموزش و پرورش« خبر داد:

طرح نظام پرداخت همسان 
کارکنان دولت، تدوین  و در 
سال ۱۴۰۱ اجرایی خواهد شد

صفحه 2

اندرحکایتِ ویژگی های یک »رسانه  انقلابی«؛

از جهاد تبیین تا تبدیل
 تهدید به فرصت

صفحه 3

سلطانِ وعده ها؛

خادمِ  المثنــی!
صفحه 7

از فعالیت زیرزمینی زنان بوکسور تا ماجرای اعتراض 2000 یورویی؛

ثوری: وقتی ورزش اول مملکت نتوانسته کرسی  
جهانی بگیرد؛ از بوکس چه انتظاری دارید؟! 
صفحه 6

صفحه 7



2
روزنامه

چهارشنبه 27 بهمن 1400-  شماره 960

دنیای هوادار یاد و خاطره شهدا بویژه بسیجیان »مجید شریفی«، »ناصر سپهری« 
که ۲۷ بهمن ۱۳۶۱ در عملیات والفجر مقدماتی )فکه( و »حسن خرم« ۲۷ 

بهمن ۱۳۶۴ در عملیات والفجر۸ )فاو( و »ابوالفضل آقایی« ۲۷ بهمن ۱۳۶۶ در 
عملیات کربلای۵ )شلمچه( به مقام شامخ شهادت نائل گشتند را گرامی می دارد

بهداشت و سلامت

»رئیس بیمارستان کودکان مفید« پاسخ داد:

علائم شایع اومیکرون
 در کودکان چیست؟

روز گذشته »دکتر شمس الله نوری پور« - رئیس بیمارستان 
کودکان مفید- در گفت وگویی با اشاره به افزایش میزان 
ابتلای کودکان به کرونا اظهار کرد: از ابتدای بهمن  ماه و با 
شیوع سویه اومیکرون در کشور، میزان مراجعات بیمارانی 
که علائم منطبق بر اومیکرون دارند به بیمارستان مفید 

افزایش یافته است.
بیماران در  این که بیمارستان مفید پذیرش  بیان  با  وی 
بازه سنی نوزادان تا 18 ساله ها را انجام می دهد، افزود: 
از دی  ماه تاکنون میزان مراجعات بیماران )کودکان( به 
بیمارستان مفید دو تا سه برابر شده و در بخش های کرونا 
افزایش تعداد بستری ها را شاهد هستیم؛ تعداد بیماران 
سرپایی و بستری در اورژانس به ویژه اورژانس تنفسی 

افزایش پیدا کرده است.
نوری پور در پاسخ به سؤالی مبنی بر میزان مرگ و میر 
کودکان مبتلا به اومیکرون تصریح کرد: از ابتدای شیوع 
کرونا، مرگ و میر بیشتر در کودکانی رخ داده که دچار 

بیماری های زمینه ای بوده اند.
به گفته وی عمده مرگ ومیرهای ناشی از کرونا در کودکانی 
رخ می دهد که دچار نقص ایمنی، مشکلات قلبی ـ ریوی 
نارسایی  تکاملی،  مادرزادی، مشکلات عصبی  و  ژنتیکی 
کلیه و دیابت هستند همچنین کودکانی که شیمی درمانی 
می شوند یا داروهایی مصرف می کنند که تضعیف کننده 
سیستم ایمنی هستند، ممکن است در معرض خطر مرگ 
ایمنی سالم  و میر قرار گیرند؛ در کودکانی که سیستم 

دارند مرگ و میر کمتر رخ می دهد.
رئیس مرکز پزشکی، آموزشی و درمانی مفید درباره علائم 
شایع اومیکرون در کودکان گفت: طیف علائم اومیکرون 
و  تنفسی  علائم  تا  بی علامتی  از  می تواند  کودکان  در 
اومیکرون سویه ای است که علائم  باشد؛   ... گوارشی و 
است؛  سرماخوردگی  مشابه  و  تنفسی  علائم  آن  شایع 
بینی، اشک ریزش، عطسه و تب  آبریزش  گلودرد، سرفه، 

از این علائم است.
نوری پور ادامه داد: در 40 تا 50 درصد موارد کودکان مبتلا 
به کرونا، با تب به بیمارستان مراجعه می کنند؛ گاهی نیز 
بدن درد،  و  لرز  است شامل  ممکن  کرونا  به  ابتلا  علائم 
علائم  بی اشتهایی،  عضلانی،  ضعف  بی حالی،  کوفتگی، 
علائم  و  شکم  درد  و  استفراغ  و  اسهال  مانند  گوارشی 

عصبی مثل تشنج باشد.
انجام  لزوم  بر  مفید  کودکان  بیمارستان  رئیس 
واکسیناسیون کودکان تأکید و بیان کرد: طی ماه های 
گذشته و با روی کار آمدن دولت جدید و سیاست های 
و  کرونا  واکسن  تزریق  افزایش  شاهد  بهداشت،  وزارت 
کاهش مرگ و میر بیماران بوده ایم؛ در حال حاضر نیز 
مقابله  بهداشت و ستاد ملی  وزارت  اساس تصمیم  بر 
هدف  گروه  جزو  نیز  ساله   12 تا   5 کودکان  کرونا  با 
واکسیناسیون هستند و امیدواریم با تزریق واکسن کرونا 
به کودکان، میزان ابتلا و بستری در این گروه سنی نیز 

کاهش یابد.

خبر اول

نشست  در  پرورش-  و  آموزش  -وزیر  نوری«  »یوسف 
صمیمی با فرهنگیان »شهرستان تربت حیدریه«، ضمن 
استان  فرهنگیان  و  معلمان  از تلاش صادقانه  تقدیر 
خراسان رضوی در راه علم و دانش و تربیت آینده سازان 
اگر  است،  معلمان  به  نگاه جامعه  کرد:  اظهار  کشور، 
معلمان نبودند امروز شاهد حضور دانشمندان ایرانی 
در حوزه های مختلف هسته ای، سلولهای بنیادین و... 

نبودیم.
وی با اشاره به جایگاه مهم »رسانه« در نظام آموزشی 
کشور، تصریح کرد: رسانه ها، یکی از ارکان مهم فرآیند 
برجسته سازی  با  باید  که  هستند  تربیت  و  تعلیم 
دانش  نوآوری های  و  اختراعات  معلمان،  فعالیت های 
آموزان و ایثار و نیکوکاری اولیا و خیّرین نیک اندیش، در 
جهت بالندگی جامعه، نقش آفرینی کنند. میزان کار مفید 
و مؤثر »معلمان« نسبت به سایر کارکنان دولت بیشتر 
است و این مهم در ایام شیوع ویروس کرونا با توجه 
به حجم بالای فعالیت آنها در ارائه آموزش های مجازی، 

مضاعف شده است.
نوری به دستاوردهای نظام جمهوری اسلامی در حوزه 
آموزش و پرورش اشاره کرد و گفت: میانگین سرانه فضای 

آموزشی به ازای هر دانش آموز در ابتدای انقلاب کمتر 
از ۱.۵ متر مربع بوده است که اکنون این عدد به ۵.۲ 

مترمربع ارتقا یافته است.
وی با تأکید بر تغییر روش آموزش در مدارس، از »حافظه 
محوری« به تربیت دانش آموزان »خلاق« و »کارآفرین«، 
گفت: بر اساس سندتحول بنیادین، موظف به تربیت 
دانش آموزان تمام ساحتی و کارآفرین شده ایم و در این 

راستا، کتاب های درسی دانش آموزان به ویژه در 
مقطع ابتدایی باید مبتنی بر کارآفرینی و در 
جهت شکوفاسازی خلاقیت دانش آموزان 

باشند.
امور  پیگیری  اصلی  متولی  نوری، 

تأمین  سازمان های  را  پیشکسوتان 
بازنشستگی  و  اجتماعی 
کشوری دانست و گفت: علم 
به این موضوع، از مسئولیت 
آموزش و پرورش در جهت 

کم  بازنشستگان  تکریم 
نخواهد کرد و ما خود 

مقابل  در  را 

بازنشستگان فرهنگی، مسئول می دانیم و برای تکریم 
آنان، تلاش خواهیم کرد.

وزیر آموزش و پرورش ضمن اشاره به برخی از جزئیات 
»طرح نظام پرداخت همسان کارکنان دولت« خاطرنشان 
کرد: این طرح توسط سازمان امور اداری و استخدامی 
تهیه و در سال ۱۴۰۱اجرایی خواهد شد، برای »طرح رتبه 
بندی معلمان« نیز در سال آینده ۲۵هزار میلیارد تومان 

بودجه پیش بینی شده است.
وی درخصوص تغییرات انجام شده در مدیریت صندوق 
ذخیره فرهنگیان، افزود: در تلاش هستیم با مدیریت 
صحیح و انجام فعالیت های اقتصادی مؤثر، صندوق 

ذخیره فرهنگیان را به سوددهی مناسب برسانیم.
وزیر آموزش و پرورش در پایان با بیان 
این که شعار اصلی دولت »مردمی 
در  کرد:  تأکید  است،  سازی« 
راستای این شعار تلاش خواهیم 
کرد »عدالت آموزشی و تربیتی« و 
نیز »نصیب برابر آموزشی« را در 
مناطق کمتر برخوردار، مرزی و 

عشایری توسعه دهیم.

کل  -دادستان  منتظری«  والمسلمین  »حجت الاسلام 
کشور- خطاب به وزیر صمت گفت : بنده اولا به عنوان یک 
شهروند و ثانیا به عنوان مدعی العموم از شما درخواست و 
مطالبه جدی دارم که به فریاد صنعت خودروسازی برسید. 
مافیایی که نمی گذارد صنعت خودرو آبرویی متناسب با 
شرایط کشور داشته باشد برای شما موانع ایجاد خواهد 
کرد، اما از موانع و مشکلات نهراسید و هرجا که نیازمند 

کمک بودید بدانید که ما در کنار شما هستیم.
به گفته حجت الاسلام والمسلمین منتظری شما مسئول 
صنعت کشور هستید و باید امانتدار مردم باشید، در دولت 
قبل ما هرچه تلاش کردیم و چندین جلسه با وزیر صمت 
داشتیم و بسیار پیگیری کردیم، اما نتیجه ای نداشت و 

اقدامی انجام نشد.
همچنین در این جلسه دادستان کل کشور گفت: اجازه 
نمی دهیم بانک ها برخلاف دستورالعمل ها و بخشنامه های 
بانک مرکزی اقدام کنند، دریافت سود مرکب  هم براساس 
شرع اسلام حرام است و هم بر اساس بخشنامه بانک 
از  بانک ها  نمی دهیم  اجازه  ما  و  است  ممنوع  مرکزی 

دستورات سرپیچی کنند.
عملی  حمایت های  بودند  فرموده  انقلاب  رهبر  پیشتر 
و تبلیغاتی از تولید داخلی باید منجر به ارتقای کیفیت 
محصولات و همچنین ارتقای فناوری شود، اما متأسفانه 
در برخی صنایع به ویژه در صنعت خودرو به موضوع کیفیت 

توجه نمی شود و مردم نیز بحق به آن ها اعتراض دارند.

فیروزی نماینده مجلس هم گفته بود با واردات خودرو می 
توان خودروسازان را وادار کرد که با ارتقای کیفیت به رقابت 

با خودروسازان خارجی بپردازند.

»وزیر آموزش و پرورش« خبر داد:

طرح نظام پرداخت همسان کارکنان دولت، تدوین و در سال ۱۴۰۱ اجرایی خواهد شد

»سرهنگ داود معظمی گودرزی« -رئیس پلیس 
فتا تهران بزرگ- اظهار داشت امروزه با توجه به 
فعال سازی رمز دوم پویا و محدود شدن دسترسی 
سارقین اینترنتی، مجرمان با استفاده از روش های 
جدید و تبلیغات دروغین سعی در دسترسی به 
اطلاعات حساب بانکی کاربران را دارند و تقارن 
این موضوع با انتقال اقدامات خدماتی بسیاری 
از سازمان ها و نهاد های دولتی از طریق فضای 

مجازی به شهروندان منجر به سوءاستفاده و فرصت طلبی برخی از این مجرمین شده است.
این مقام انتظامی بیان داشت: در این روش از کلاهبرداری فرد کلاهبردار با جعل آدرس اینترنتی 
سامانه سهام عدالت پیامکی که در نهایت به یک لینک پرداخت آنلاین منتهی می شود برای 
شهروندان ارسال می کنند و از آنجایی که برخی از شهروندان از این سامانه ها و نحوه فعالیت آن ها 

آگاهی ندارند روی لینک کلیک کرده و مورد کلاهبرداری قرار می گیرند.
وی افزود: لینک معرفی شده در این پیامک ها حاوی یک بدافزار است و مجرمین اینترنتی با این 
شگرد مجرمانه، اطلاعات محرمانه بانکی متقاضیان را به سرقت برده و نسبت به برداشت غیرمجاز 

از حساب بانکی آن ها اقدام می کنند.

فرونشست یکی از بحران های زیست محیطی 
است که کشور را درگیر کرده است و در حال 
حاضر این پدیده در تمامی استان های کشور به 
جز استان گیلان دیده می شود. فرونشست زمین 
به دنبال کاهش 70 درصدی آب های زیرزمینی در 
استان آذربایجان غربی دیده شده است و به دنبال 
کاهش تراز آبی دریاچه ارومیه, سواحل شرقی این 

دریاچه را نیز درگیر کرده است.
در این خصوص دکتر علی بیت اللهی, رئیس بخش زلزله شناسی مهندسی و خطرپذیری مرکز 
تحقیقات وزارت راه و شهرسازی, در صفحه خود در فضای مجازی نوشت: تصور اینکه فرونشست 
در کنار سواحل, دریاچه ها و بنادر دیده شود, دور از انتظار است اما متأسفانه بر اساس تحقیقات 
میدانی که اخیرا انجام داده ایم, متوجه شدیم که در سواحل شرقی دریاچه ارومیه و در منطقه 
بین دیزج خلیل و بندر شرفخانه، شکاف ها و حفره های فرونشستی در طول 2 کیلومتری این 
مسیر مشاهده شد. گفتنی است؛ در حال حاضر وسعت دریاچه ارومیه به سه هزار و 494 کیلومتر 
مربع رسیده است که با توجه به وسعت سه هزار و 621 کیلومتری سال گذشته، در وسعت خود 

دچار کاهش شده است.

با پیامک جعلی سامانه سهام عدالت؛

هشدار »رئیس پلیس فتا پایتخت« 
 در خصوص کلاهبرداری 

یک اتفاق عجیب و خطرناک؛ 

فرونشست زمین در ساحل
 دریاچه ارومیه!

»دادستان کل کشور« مطرح کرد:

به فریاد صنعت خودروسازی برسید

محیط زیستحوادث و انتظامی

حقوق و قضا
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اجتماعی

حمل و نقلانرژی اقتصاد کلان

شرکت سپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار و تسویه وجوه )سمات( با انتشار اطلاعیه 
ای از مشمولان سهام عدالتی که موفق به دریافت سود سهام سال ۱۳۹۸ خود نشده 

اند، در خواست کرد هر چه سریعتر شماره شبای بانکی خود را اصلاح کنند.
در این راستا، بر اساس آخرین آمارها، بیش از دو میلیون و ۳۰۰ هزار سهامدار 
مشمول سهام عدالت نتوانسته اند سود سهام سال ۱۳۹۸ خود را دریافت کنند. این 
افراد می توانند از دو طریق شماره شبای معتبر خود را در سامانه های شرکت سپرده 

گذاری مرکزی ثبت و سود سهام خود را دریافت کنند.
ثبت نام و احراز هویت درسامانه جامع اطلاعات مشتریان)sejam.ir( و درج شماره 
شبای معتبر در سایت sahamedalat.ir، دو روشی است که مشمولان سهام عدالت 

می توانند شماره شبای بانکی خود را اصلاح کنند.
نامعتبر،  در اطلاعیه شرکت سپرده گذاری مرکزی آمده است: شماره شبای 
مسدود، راکد، مشترک )دو امضاء(، ارزی و بلندمدت مهم ترین دلایلی بوده اند 
که برخی از سهامداران نتوانستند سود سال ۱۳۹۸ خود را دریافت کنند. همچنین 
تمام سهامداران سهام عدالت می توانند با مراجعه به سامانه سجام و یا سایت 
سهام عدالت از وجود شماره شبا معتبر خود نزد شرکت سپرده گذاری مرکزی 

اطمینان حاصل کنند.

»مصطفی رجبی مشهدی« - سخنگوی صنعت برق- در گفت و گویی با اشاره 
به اعمال تغییرات در قبوض جدید، اظهار کرد: قطعا قبوضی که بعد از بهمن 
ماه صادر می شوند با تعرفه های جدید خواهد بود، همچنین پیش بینی 
شده در این طرح برای مشترکانی که میزان مصرف آن ها زیر الگوی کم 

مصرفی است مشوق هایی لحاظ شود.
وی با بیان اینکه ۷۵ درصد مشترکان زیر الگو مصرف منطقه قرار دارند و تنها 
۲۵ درصد که حدود هفت میلیون مشترک را شامل می شود، جزو مشترکان 
پر مصرف هستند، گفت: البته در مناطق مختلف پراکندگی ها متفاوت است، 
در مجموع این دسته از مشترکان که بیش از  حد مصرف منطقه مصرف 
دارند شامل حال این طرح خواهند شد. خاموشی هایی که در روزهای اخیر در 
تهران اتفاق افتاد، به دلیل حوادث مقطعی بوده و هیچ گونه خاموشی ناشی 

از محدودیت سوخت در کل کشور نداریم.
رجبی مشهدی با بیان اینکه وقوع آتش سوزی در بازار باعث قطع یکی از 
پست های برق و وقوع خاموشی های مقطعی در برخی مناطق شد، اظهار 
کرد: در همان ساعات ابتدایی مشکل قطعی برق حل شد و اکنون در هیچ 

کدام از بخش های تهران با خاموشی مواجه نیستیم.

»داریوش باقر جوان« - مدیرکل دفترحمل و نقل مسافر سازمان راهداری و حمل ونقل 
جاده ای- در گفت وگویی اظهار کرد: در حال حاضر  اتصال سامانه امید برای همه 
شرکت های حمل و نقل جاده ای از این نظر که بتوانند از طریق کد ملی اطلاعات 
کرونایی مانند وضعیت واکسیناسیون و تست PCR مسافران چک شود، انجام شده 

و برای برخی جزییات بیشتر زیر ساخت ها نیز تکمیل شده اند.
وی افزود: ستاد ملی مقابله با کرونا و وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
نیاز به اطلاعات و جزییات بیشتری برای سفرهای جاده ای مردم  با وسایل حمل 
و نقل عمومی، مانند مقصد، مبداء، زمان سفر و ... دارند که برای در جمع آوری و 
ارائه چنین جزییاتی نیز همه زیر ساخت های لازم فراهم شده و آماده اتصال به 

این سامانه هستیم.
باقرجوان در پاسخ به سوالی درباره اینکه اگر تخلفی در حوزه رعایت پروتکل های 
بهداشتی در حوزه حمل و نقل جاده ای رخ دهد چه برخوردی با آن خواهید کرد، 
گفت: از سال گذشته تا کنون طبق شیوه نامه های اعلام شده،  ۱۲ هزار و ۶۰۰ تخلف 
در کمیسیون های ماده ۱۱، ۱۲ و ۱۴ ثبت شده است که بر اساس آن برخوردهای 
متعددی با رانندگان، شرکت های حمل و نقلی و مالکان و صاحبان ناوگان در 

دستور کار قرار گرفته است.

پاداش کاهش مصرف برق
۵ برابر شد

جزئیات شرایط جدید کرونایی
 برای سفرهای جاده ای

با این دو روش، سود سهام عدالت 
خود را دریافت کنید

دیالوگ

»رییس سازمان هواپیمایی« اعلام کرد:

دلیل رعایت نشدن برخی
 پروتکل های جدید در پروازها

هواپیمایی  سازمان  رییس   - بخش«  محمدی  »محمد 
ملی  ستاد  مصوبه  کرد:  اظهار  گفت وگویی  در  کشوری- 
مانند  بهداشتی  پروتکل های  رعایت  برای  کرونا  با  مقابله 
محدودیت۶۰ درصدی پذیرش مسافر به مدت دو هفته است 
و دائمی نخواهد بود. اما از آنجا که بلیت پروازها قبل از 
این ابلاغیه فروخته شده، امکان اجرای آن وجود ندارد اما 
اعلام کردیم که در اولین فرصتی که بلیت  به مرز ۶۰ درصد 
رسید، امکان فروش نداشته باشند و سقف فروش را روی 
این میزان ببندند اما برای پروازهایی که کمتر از این سقف 

بلیت فروخته بودند.
کرونا  با  مقابله  ملی  ستاد  ابلاغیه  این  تابع  افزود:  وی 
هستیم اما با توجه به در پیش داشتن ایام تعطیلی مانند 
۱۳ رجب، بلیت برخی از پروازها فروخته شده و نمی توانیم 
و  بدهیم  مردم  به  را  فروخته شده  بلیت های  از  تعدادی 
تعدادی دیگر را ندهیم. اما آن پروازهایی که تا سقف ۶۰ 
نمی توانید  دیگر  اعلام کردیم که  را  بودند  فروخته  درصد 
بیشتر از آن بفروشید و باید تا دو هفته آن را رعایت کنند. 
اما اگر ایرلاینی تا دو هفته پس از ابلاغ ستاد ملی مقابله 
با کرونا بلیت های یکی یا چند تا از پروازهایش را فروخته 
باشد، به دلیل محدودیت هایی که گفتیم در واقع نتوانسته 

پروتکل مورد نظر را رعایت کند.
رییس سازمان هواپیمایی کشوری با بیان اینکه از همان 
روزی که ابلاغیه ستاد ملی مقابله با کرونا به دست ما رسید، 
رعایت آن را برای همه ایرلاین ها الزامی کردیم، ادامه داد: 
در صورت بروز تخلف با شرکت های هواپیمایی مورد نظر 

برخورد خواهد  شد.

نگاه

از مراکز مهم  ارتباطی  ابزاری اطلاعاتی و  رسانه  بعنوان 
تاثیرگذاری در هر جامعه ای محسوب می شود. بطوری که 
امروزه سیاست و اقتصاد را بدون زیرساخت های اطلاعاتی 
و ارتباطی نمی توان تحلیل کرد. رسانه  به قدری موثر است 
که می تواند تغییرهای لازم در نگرش ها و جهت گیری های 
سیاسی و اجتماعی یا حفظ آنها را، ایجاد کند. گرچه این 
تاثیر می تواند هم در جهت مثبت و هم در جهت منفی 

باشد. 
این مهم تا جایی پیش رفته است که رسانه  می تواند 
نخبگان جامعه را نیز تحت تاثیر قرار دهد. امروزه مسئولان 
اجرایی کشور، با اهمیت دادن به گزارش ها و تحلیل های 
رسانه ها، در بسیاری از موارد خط مشی خود را با تاثیرپذیری 
از آنها اتخاذ می کنند. پس رسانه  در تمام وجوه زندگی مردم 
تاثیر گذار است چه برسد به سیاست، اقتصاد و فرهنگ که 

از مهمات محسوب می شوند. 
قدرتمند  بسیار  فرصت ها  و  تهدیدها  رسانه   اصلیتِ  در 
هستند، زیرا ذات رسانه پدیده ای پرقدرت از منظر سیاسی، 
در رسانه های یک  واقع  در  و فرهنگی است.  اجتماعی 
کشور است که امور آن اصلاح می گردد و مهمترین و 
موثرترین نهاد در هر سیستم سیاسی هستند و می توانند 

از لحاظ کارکردِ رسانه ای، هم در آسیب رساندن و هم در 
برابر آسیب ها موثر باشند. در شرایطی که حتی می توانند، 
آسیب هایی که به  یک سیستم وارد می شود را به گونه ای 
هدایت کنند تا از تهدید، فرصت بسازند. این دو مقوله، لازمه 

فعالیت رسانه ها بویژه رسانه ملی است. 
پس بطور کلی، می توان در رسانه های معتقد به انقلاب 
اسلامی چنین تاثیر شگرفی را ایجاد کرد. منظور از رسانه 

اسلامی، رسانه ای است با اعتقادات اسلامی، که تعهد در 
آن حرف اول را می زند، باید با آموزش درست و اصولی، 
افرادی را برای فعالیت در این عرصه تربیت کرد که بتوانند 
در جهت ارزش های اسلامی گام بردارند. رسانه اسلامی باید 
در زمینه انتقال ارزش های دینی به جامعه کمک کند، چرا 
که در دوره ای که به عصر ارتباطات شهرت یافته است، 

بسیاری از مردم برای آگاهی از مسائل مختلف به رسانه 
رجوع می کنند.

تداوم  و  حفظ  اسلامی،  رسانه های  وظایف  از  یکی 
روحیه انقلابی در جامعه است و دیگر وظیفه آن، پاسخ 
و  است  اسلامی  نظام جمهوری  علیه  به شبهات  دادن 
مهمترین ماموریت رسانه امروز، جهاد تبیین است. یعنی 
دستاوردهای انقلاب و فلسفه عدالت خواهی نظام را معرفی 
کند و با پاسخگویی به شبهات، توطئه های دشمنان را 
خنثی کنند. زیرا دستاوردهای انقلاب اسلامی در حوزه های 
مختلف بسیار زیاد است ولی دیکتاتوری رسانه ای اجازه 

نداده که این دستاوردها به شکل صحیح تببین شود. 
در واقع رسانه ها در افزایش آگاهی و مشارکت سیاسی 
مردم، رهبری افکار عمومی، به صحنه آوردن توده ها و 
تضعیف موقعیت حکومت های اقتدارگرا، نقش فعالی دارند 
و می.توانند جنبش های مردمی را رهبری کنند. بطوری 
که نظام جامعه ای را بدون بکار بردن ابزارهای قهرآمیز و 
با استفاده از روش های مسالمت آمیز و فاخر مدنی، تغییر 
دهند. بنابراین به این نتیجه می رسیم که یکی از مهمترین 
و شاید اولین وظیفه رسانه انقلابی، روشن ساختن افکار 
عمومی و بالابردن سطح معلومات و دانش مردم درباره 

مسائل جامعه است. 
وظیفه ای که جز با صداقت و خیرخواهی مردم، عملی 
نخواهد شد. سخن آخر اینکه رسانه های انقلابی وظیفه 
سنگینی بر عهده دارند، زیرا رسانه ابزار قدرت برای نظارت 
و کنترل است. دشمن به دنبال تخریب انقلاب و اسلام 
است و رسانه ها جایگاه بروز تحول فرهنگی هستند و پل 
ارتباطی مردم و مسئولان چه در دوران جنگ و چه در دوران 

فعالیت های اقتصادی و عرصه سیاست بودند و هستند.

اندرحکایتِ ویژگی های یک »رسانه  انقلابی«؛

از جهاد تبیین تا تبدیل تهدید به فرصت

بحران دوباره کرونا در تهران، گردش همزمان امُیکرون و دلتا
معاون درمان ستاد کرونای استان تهران اعلام کرد: به طور تخمینی ۸۰ تا ۸۵ درصد موارد ابتلا با سویه اُمیکرون 
است، اما ۱۰ تا ۱۵ درصد موارد نیز مربوط به دلتاست. سویه در گردش فعلی کاملا اُمیکرون نیست، بلکه دلتا هم 

در گردش بوده و برخی موارد ابتلا از سویه دلتاست.

سارا نصرتی 

 نویسنده و مترجم
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استان ها
سرکار خانم معصومه دل افروز 

درگذشت برادر بزرگوارتان موجب تاسف و تالم خاطر گردید، ضمن عرض تسلیت، 
آرامش ابدی و علو درجات برای آن عزیز آسمانی و صبر و شکیبایی برای سایر 

بازماندگان مسئلت می نماییم
مدیرمسئول و اعضای تحریریه دنیای هوادار

لرستانکرمان کرمانشاه

مدیرعامل شرکت توزیع فرآورده های نفتی منطقه کرمانشاه اعلام کرد که تمهیدات 
لازم برای کاهش قاچاق سوخت در بخش های مختلف استان از جمله کشاورزی 
اندیشیده شده است. »فریدون یاسمی« -مدیرعامل شرکت پخش فرآورده های نفتی 
منطقه کرمانشاه- در گفت وگویی اظهار داشت: در زمینه نفت و گاز بخش کشاورزی 
براساس سطح زمین زیر کشت، نوع کشت و توپوگرافی زمین حدود 100 میلیون لیتر 
برای سوخت سال 1401 ادوات کشاورزی برآورد شده است. در زمینه صدور بارنامه هایی 
که توسط شرکت های حمل و نقل صادر می شود، مقرر شد کارگروهی ایجاد و تعیین 

سوخت کامیون های آژانسی را بررسی کند.
یاسمی گفت: برای کنترل و نظارت بر قاچاق بنزین موتور در دو شهرستان پاوه و 
قصرشیرین نظارت های بیشتری از طرف دستگاه های انتظامی انجام می شود که به 

حداقل ممکن برسد.
مدیرعامل شرکت پخش فرآورده های نفتی منطقه کرمانشاه گفت: در بدو ورود 
کامیون های خارجی به مرزهای استان، میزان سوخت باک آن ها اندازه گیری شده و 
به یک سرور مرکزی انتقال داده می شود و در زمان برگشت، اگر سوخت درون باک 
از مقدار اولیه بیشتر باشد باید براساس قیمت شورای نرخ گذاری شهرستان یا قیمت 

شورای نرخ گذاری استان پول سوخت اضافی را پرداخت کنند.

در روزهایی که به گفته مسئولان با شیوع سویه جدید کرونا به یکباره تعداد بیماران 
سرپایی و بستری کرونا در استان کرمان پنج تا شش برابر افزایش داشته است 
برابر کرده عادی انگاری طی روزهای اخیر به اوج خود رسیده و رعایت شیوه نامه های 
بهداشتی به میزان قابل تاملی کاهش یافته و این امیکرون است که در سایه 

بی توجهی های در سطح جامعه جولان می دهد.
در شرایطی که طبق آخرین آمار منتشر شده تعداد کل موارد بستری مثبت قطعی 
کرونا در بیمارستان های استان کرمان از مرز 400 مورد گذشت و سویه کم خطر 
امیکرون 164 نفر دیگر را راهی بیمارستان های استان کرمان کرد کسانی که به 
گفته مسئولان جمعیت قابل توجهی از آنها واکسن دوز سوم خود را تزریق نکردند.

سعید صحبتی سخنگوی ستاد کرونا استان کرمان با بیان اینکه از هفته اول بهمن 
ماه شاهد شیوع پیک ششم کرونا هستیم اظهار داشت: شیوع بیماری در همه 
کشور روند یکسانی را طی می کند و در حال حاضر 17 شهرستان کرمان در وضعیت 

قرمز قرار داشته و عمده شهرستان های استان به رنگ قرمز است.
پ برخلاف تصور اولیه که گفته می شد سویه امیکرون بیماری خفیفی بوده، جای 
نگرانی نداشته و شدید نیست، شاهد هستیم که تخت های بیمارستانی یکی پس 

از دیگری در حال پر شدن است.

تاج امیر تنها سد در دست ساخت شهرستان دلفان است که عملیات اجرایی آن مرداد 
ماه سال 1395 طی قراردادی با قرارگاه خاتم الانبیا آغاز شد. ارتفاع این سد خاکی با 
هسته رسی از بستر رودخانه 50 متر، طول تاج 225 متر، عرض تاج هشت متر و 
حجم مخزن 5/8 میلیون متر مکعب خواهد بود و هدف از اجرای این طرح، تأمین 
آب شرب و صنعت بخشی از جمعیت شهر نورآباد و تنظیم بهینه آب زراعی برای 

اراضی پایین دست سد عنوان شده  است.
در صورت تکمیل پروژه و بهره برداری از سد تاج امیر برای حدود 650 نفر به صورت 
مستقیم فرصت شغلی ایجاد می شود. این سد در بهمن ماه سال 91 کلنگ زنی و بنا 
شد ظرف مدت دو سال تکمیل شود تا 600 هکتار از اراضی تشنه بخش خاوه این 

شهرستان را سیراب کند.  
سازندگی  قرارگاه  با  دلفان  اجرایی  دستگاه های  همکاری  بر  تأکید  با  وی 
با  این مهم  انتظار می رود  داد:  ادامه  این سد  خاتم الانبیا )ص( در ساخت 
تدابیر اندیشیده شده و هماهنگی های لازم از طرف فرمانداری دلفان میسر 

گردد.
این روزها با روی کار آمدن دولت سیزدهم و استاندار لرستان و معاونینش پروژه های 

لرستان در حوضه آبی بعد از سال ها تعطیلی دوباره رونق گرفته است.

جولان سویه امیکرون در سایه 
عادی انگاری ها در استان کرمان

اختصاص ۱۰۰ میلیارد تومان 
اعتبار برای تکمیل سد تاج امیر

برنامه ریزی برای کاهش قاچاق 
سوخت از استان کرمانشاه

البرز

سومین موج شیوع طاعون نشخوار 
کنندگان کوچک در البرز

مجدد  شیوع  از  البرز  زیست  محیط  حفاظت  مدیرکل 
بیماری طاعون نشخوارکنندگان کوچک در طالقان خبر 
داد. فردین حکیمی در گفت و گویی گفت: متاسفانه از 
مهر ماه سال جاری تاکنون حیات وحش طالقان برای 
سومین بار درگیر شیوع طاعون نشخوارکنندگان کوچک 
شده و در مجموع تاکنون حدود ۶۰ رأس گونه کل و بز 

وحشی  تلف شده است.
حکیمی گفت: در حال حاضر شاهد پیشرفت بیماری در 
زیستگاه های پایین دست هستیم و با توجه به شرایط 
توپوگرافی منطقه و وضعیت جوی نامناسب در ارتفاعات، 
محیط بانان و همیاران محیط زیست با سختی و مشقت 
لاشه ها  سازی  معدوم  و  منطقه  پایش  حال  در  فراوان 

هستند.
حکیمی گفت: فرآیند تحقیقات و علت یابی سومین موج 
پیاپی شیوع طاعون نشخوارکننده  کوچک در سال جاری 
و علیرغم اقدامات اولیه و ایزوله کردن منطقه نسبت به 
در  از مهرماه سال جاری،  اهلی  دام های  ورود و خروج 
دستور کار این اداره کل قرار گرفت که پس از بررسی علت 
آن با همکاری دامپزشکی استان، نتایج تکمیلی اطلاع 

رسانی خواهد شد.
مدیر کل محیط زیست استان تصریح کرد: متاسفانه 
به دلیل عدم واکسیناسیون تکمیلی و کنترل دام های 
توسط  مشترک  زیستگاه های  در  عبوری  و  اهلی 
دستگاه های مسئول به ویژه در استان های مجاور، در 
حال حاضر بیماری طاعون به عنوان یکی از تهدیدات 
جدی حیات وحش بوده و و در اثر این بی توجهی ها، 
متاسفانه سال ها زحمات شبانه روزی محیط بانان به 

هدر می رود.

هرمزگان

هرمزگان  استان  قوت  نقاط  از  یکی  رجایی  شهید  بندر 
محسوب می شود که به واسطه قرار گرفتن آن در استان 
هرمزگان عواید بسیاری را برای کشور به همراه می آورد و 
در واقع دروازه طلایی تجارت کشور است که با بیش از 
80 بندر مهم دنیا ارتباط تجاری دارد و به دلیل قرار گرفتن 
در مرکز کوریدور شمال جنوب قاره آسیا را به اروپا متصل 
می کند و از همین رو بسیاری از کشورها برای بهره برداری 
خود خواهان سرمایه گذاری در این بندر استراتژیک هستند.

از  بعد  و  است  انقلاب  مولود  تقریبا  رجایی  شهید  بندر 
بهره برداری اولیه 2 طرح  بزرگ توسعه ای در آن انجام  شده  
و هم  اکنون سومین طرح بزرگ توسعه ای با هدف افزایش 
ظرفیت بندر به سالانه 8 میلیون TEU کانتینر در حال اجرا 

است. 
»علی  رضا محمدی کرجی ران« -مدیرکل بنادر و دریانوردی 
استان هرمزگان- در گفت و گویی اظهار داشت: بندر شهید 
رجایی یکی از بنادر مهم و استراتژیک کشور است که در 
جنوب،  و  شمال  ترانزیتی  کریدورهای  اصلی  مسیرهای 
کشورهای  به  کالا  ترانزیت  تسهیل  غرب جهت  و  شرق 
آسیای میانه، حوزه خلیج فارس و دریای عمان، افغانستان، 
پاکستان و عراق قرار گرفته است و از امتیازات مناطق ویژه 

اقتصادی نیز برخوردار است.
وی افزود: این بندر با بهره مندی از پیشرفته ترین پایانه های 
کانتینری، به عنوان بزرگترین بندر کانتینری ایران محسوب 
می شود که با شش و نیم میلیون TEU کانتینر ظرفیت 
کالاهای  درصد   80 از  بیش  بارگیری  و  تخلیه  سالانه، 

کانتینری در سطح بنادر کشور را پشتیبانی می کند.
کرجی ران بیان کرد: موضوعی که در سال های اخیر از سوی 
دولتمردان و صاحب نظران اقتصادی مورد توجه و تاکید قرار 
گرفته بحث توسعه اقتصاد دریامحور است و بندر راهبردی 

شهید رجایی نیز به عنوان یکی از بنادر فعال و در عین 
حال بزرگ ترین بندر تجاری کشور در سال های اخیر یک 
حرکت شتابانی به ویژه در بحث توسعه زیرساختی و توسعه 

دریامحور را در پیش گرفته است.
وی عنوان کرد: اجرای فاز سوم طرح توسعه مجتمع بندری 
شهید رجایی از برنامه های مهم در حال اجراست این طرح 
شامل ادامه اجرای عملیات بتن ریزی عرشه اسکله، تکمیل 
عملیات لایروبی پای اسکله و حوضچه، نصب ملحقات 

اسکله با پیشرفت فیزیکی 94 درصد است.
مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان تاکید کرد: افتتاح یک 
پست اسکله به طول 400 متر، محوطه و پس کرانه ترمینال 
کانتینری به مساحت 31 هکتار و برخی از ساختمان های 
پشتیبانی، پست های برق شماره یک و دو، سردرب و گیت 
ورودی و خروجی و پارکینگ مسقف فاز سوم طرح توسعه 
بندر شهیدرجایی و همچنین ادامه و تکمیل پست دوم 
اسکله کانتینری متناسب با شناورهای تا متراژ 900 متر 
مرتبط با فاز سوم طرح توسعه بندر شهیدرجایی با پیشرفت 
فیزیکی 80 درصد از مهم ترین اقدامات صورت گرفته در 

رابطه با این پروژه است.
کرجی ران تاکید  کرد: با اتمام فاز سوم توسعه بندر شهید 
رجایی امکان پهلوگیری کشتی ها تا ظرفیت 18 هزار و 400 
TEU محقق می شود و ظرفیت کانتینری این بندر تا 8 

میلیون TEU درسال افزایش می یابد.
وی تصریح  کرد: در طرح توسعه بندر شهید رجایی پروژه 
توسعه اسکله های نفتی بندر شهید رجایی با روند خوبی 
درحال اجرا است و پیش بینی می شود با تکمیل سه پست 
اسکله، در مجموع 30 میلیون تن به ظرفیت سالانه بندر 
شهید رجایی اضافه شود و در همین راستا برای نخستین 
بار در کشور، ساخت و تجهیز اسکله های نفتی با استفاده از 

توان داخلی صورت گرفته است.
خاطرنشان کرد:  هرمزگان  دریانوردی  و  بنادر  مدیر کل 
نفتی  اسکله  3پست  سیویل(  )بخش  سازه  آماده سازی 
و آماده سازی یک خط لوله انتقال و یک دستگاه بازوی 
بارگیری تابستان امسال انجام گرفت و تکمیل خطوط 
انتقال و نصب باقی مانده بازوهای بارگیری و سازه استقرار 
پایپ رک جهت انتقال تا پایان سال جاری انجام خواهد شد.

وی تاکید کرد: در حال حاضر چندین کشور آسیایی خواهان 
همکاری های اقتصادی در حوزه حمل ونقل در بندر شهید 
رجایی هستند که با تکمیل فاز سوم بندر شهید رجایی قطعا 
این استقبال افزایش چشمگیری را به دنبال خواهد داشت؛ 
به عنوان نمونه کشور قرقیزستان خواهان سرمایه گذاری در 
پس کرانه  بندر شهید رجایی برای ترانزیت کالاهای خود است 
و به همین منظور نیز سه کارگروه مخصوص حمل و نقل 
برای ترانزیت، همکاری های بندری، ریلی و هوایی؛ کارگروه 
سرمایه گذاری اقتصادی و کارگروه تشکیل صندوق مشترک 
ایران و قرقیزستان برای پروژه های مشترک در جهت توسعه 
روابط تجاری و بازرگانی با ایران در دولت قرقیزستان در 

تهران تشکیل شده  است.

توسعه بزرگ ترین بندر تجاری ایران؛

ظرفیت کانتینری بندر شهیدرجایی به ۸ میلیون TEU می رسد
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فرهنگی
جناب آقای محمدرضا زند،کارشناس محترم روابط عمومی و امور بین الملل شهرداری فردیس

مرگ یاران و عزیزان سخت است و ماتمی بزرگتر از هجران پدر نیست، بدینوسیله درگذشت 
پدر بزرگوارتان را تسلیت و تعزیت عرض نموده و برای آن عزیز سفر کرده رحمت واسعه و برای 

حضرتعالی و سایر بازماندگان صبر و شکیبایی مسئلت می نماییم
مدیرمسئول و اعضای تحریریه دنیای هوادار

سینمای تئاتر

با نظر شورای سیاست گذاری 
بیست وهفتمین جشنواره؛

کرونا گریبان جشنواره تئاتر 
کودک و نوجوان را هم گرفت

بیست وهفتمین جشنواره  نظر شورای سیاست گذاری  با 
بین المللی تئاتر کودک و نوجوان همدان، به دلیل آغاز پیک 
ششم همه گیری کرونا، برگزاری این رویداد تا نیمه دوم 
اردیبهشت سال ۱۴۰۱ به تعویق افتاد. عصر روز دوشنبه ۲۵ 
بهمن ماه، جلسه شورای سیاست گذاری بیست وهفتمین 
جشنواره بین المللی تئاتر کودک و نوجوان برگزار و طی آن 
با توجه به آغاز پیک ششم کرونا در کشور و به منظور حفظ 
سلامت هنرمندان و کودکان و نوجوان، جشنواره بیست و 

هفتم از اسفندماه ۱۴۰۰ به اردیبشت ماه ۱۴۰۱ موکول شد.
این جلسه با حضور محمدمهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ 
و ارشاد اسلامی، محمود سالاری معاون امور هنری وزارت 
استاندار  قاسمی فرزاد  علیرضا  اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ 
همدان، سیدمحمد هاشمی معاون حقوقی، امور مجلس 
آشنا  قادر  ارشاد اسلامی،  استان های وزارت فرهنگ و  و 
مدیرکل هنرهای نمایشی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، 
حمیدرضا حاجی بابایی نماینده مردم همدان در مجلس 
شورای اسلامی، احمدرضا احسانی مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان همدان، شهرام کرمی هنرمند پیشکسوت 
تئاتر کودک و نوجوان و امیر مشهدی عباس دبیر بیست 
و هفتمین جشنواره تئاتر کودک و نوجوان در محل وزارت 

فرهنگ و ارشاد اسلامی برگزار شد.
کودک  تئاتر  بین المللی  جشنواره  هفتمین  و  بیست 
از ۲ سال توقف به دلیل محدودیت های  و نوجوان بعد 
امیر  دبیری  به  جاری  سال  اسفند  در  بود  قرار  کرونایی، 
مشهدی عباس در شهر تاریخی همدان برگزار شود که با 
توجه به همه گیری پیک ششم این رویداد در اردیبهشت 

۱۴۰۱ برگزار خواهد شد.

جشنواره

سینمای جهان

فیلم کوتاه »سایکو« به کارگردانی مصطفی داوطلب به 
شیلی،  »سینه لبو«  بین المللی  جشنواره   مسابقه   بخش 
مورد تأیید آکادمی اسکار، راه یافت. فیلم کوتاه »سایکو« 
ساخته  مصطفی داوطلب به بخش مسابقه ی آثار کوتاه 
داستانی بین الملل بیست و دومین جشنواره بین المللی 
 Festival Internacional de Cine de( سینه لبو« شیلی«

Lebu« راه یافت. 
این جشنواره که مورد تایید آکادمی اسکار است، ۲۲ بهمن 
)۱۱ فوریه میلادی( آغاز به کار کرد و تا ۳۰ بهمن )۱۹ فوریه 
میلادی( ادامه خواهد یافت. طبق اعلام رسمی جشنواره، 
۳۵۰۰ اثر متقاضی حضور در بخش آثار داستانی بین الملل 
این دوره از جشنواره بوده اند که در این میان، »سایکو« 
به نمایندگی از ایران برای رقابت در این بخش برگزیده 

شده است. 
جشنواره »سینه لبو« شیلی از سال ۲۰۱۸ در قامت تنها 

جشنواره مورد تأیید آکادمی اسکار در کشور شیلی قد علم 
کرد. بیست و دومین دوره ی برگزاری این رویداد در هشت 
بخش ویدیو کلیپ، فیلم کوتاه داستانی منطقه ای، فیلم 
کوتاه مستند منطقه ای، فیلم کوتاه انیمیشن بین الملل، 
فیلم کوتاه مستند بین الملل و فیلم کوتاه داستانی ببین 
الملل از ۳۰-۲۲ بهمن )۱۹-۱۱ فوریه میلادی( برخط برگزار 

می شود.
در فیلم کوتاه »سایکو«، زن جوانی، همسر خود را که از 
بیماری حاد روحی رنج می برد، به آسایشگاه روانی می برد. 
با درگیری لفظی میان »سایکو« و راننده، اما، اتفاق دیگری 
رؤیا  »سایکو«(،  نقش  )در  عموزاد  رضا  می خورد.«  رقم 
حسینی )در نقش همسر »سایکو«( و محمد نریمانی )در 

نقش راننده( بازیگران این فیلم کوتاه هستند.
و  نویسنده  از:  عبارتند  »سایکو«  کوتاه  فیلم  عوامل 
مهدی  فیلمبرداری:  مدیر  داوطلب،  مصطفی  کارگردان: 

و  صحنه  طراح  داوطلب،  مصطفی  تدوین:  بهبهانی، 
لباس: فاطمه صفیری، طراح چهره پردازی: حامد بداغی، 
صداها:  ترکیب  و  صدا  طراح  نجاتی،  مجید  صدابردار: 
سامان شهامت، موسیقی: محمد صانعی مقدم، دستیار 
کارگردان و برنامه ریز: طاهره شعبانیان، ترجمه اسپانیایی: 
رحمانی،  حسام  نور:  و  رنگ  اصلاح  وحیدزاده،  رامین 
پوستر: ناهید عسگری، گروه فیلمبرداری: حمید مرادی، 
شهرام رنجبر، سام شندآبادی، دستیار صدابردار: مرتضی 
موسوی، مجری چهره پردازی: ویدا لواف، دستیار صحنه 
و لباس: یلدا توکلی، گروه تولید: علی شیخی، اسماعیل 
فتاحی، مدیرتولید: امیرمهدی صادقی، عکس: یو هان، 
مصطفی  تهیه کننده:  فضلی،  آزاده  رسانه ای:  مشاور 
داوطلب، پخش بین المللی: شمید فیلم محصول انجمن 
سینمای جوانان ایران )دفتر خرم آباد( و شرکت فیلمسازی 

اوسکاردن.

»امی شومر«، »رجینا هال« و »واندا سایکس« سه کمدین 
زن در مراحل نهایی برای پذیرفتن حضور در مراسم اسکار 
۲۰۲۲ به عنوان مجری هستند. آکادمی اسکار در تلاش 
برای افزایش جذابت مراسم اعطای جوایز امسال که در ماه 
مارس برگزار می شود قصد دارد از سه کمدین زن به عنوان 
مجری در این رویداد استفاده کند که هر کدام به صورت 
جداگانه اجرای ساعتی از مراسم نود و چهارمین دوره جوایز 

اسکار را بر عهده خواهند داشت.
شبکه ABC پخش کننده تلویزیونی مراسم اسکار هنور به 
صورت رسمی انتخاب سه مجری را برای اسکار ۲۰۲۲ تائید 
نکرده است. مراسم اسکار در سه سال اخیر بدون مجری 

برگزار شده و »جیم کیمل« آخرین چهره ای بود که در سال 
۲۰۱۸ اجرای این مراسم را بر عهده داشت و حالا »ویل 
پاکر« تهیه کننده مراسم اعطای جوایز اسکار در تلاش است 
با استفاده از سه کمدین زن جذابیت و شمار مخاطبان 
رو به کاهش مراسم اسکار در چند سال اخیرا را بار دیگر 

احیا کند. 
»استیو مارتین«، »مارتین شورت« و»سلنا گومز« از جمله 
چهره هایی هستند که پیش از این احتمال حضورشان به 
عنوان مجری مراسم اسکار مطرح بود و »داوین جانسون«، 
»کوین هارت«، «»جیمی کیمل«، »تام هولاند«، »تیفانی 
هادیش«، »تینا فی«، »امی پوهلر« و »مایا رادولف« نیز از 

جمله چهره هایی هستند که نام آنها نیز از سوی طرفداران 
برای اجرای مراسم اسکار ۲۰۲۲ مطرح شده بودند.

شایان ذکر است؛ مراسم اعطای جوایز نود و چهارمین دوره 
جوایز سینمایی اسکار روز ۲۷ مارس ۲۰۲۲ )بامداد دوشنبه 

۸ فروردین ۱۴۰۱( برگزار می شود.

به کارگردانی »مصطفی داوطلب«؛

»سایکو« در جشنواره مورد تایید آکادمی اسکار

»امی شومر«، »رجینا هال« و »واندا سایکس«؛

۳ کمدین مجری مراسم اسکار می شوند

شهرداری فردیس در نظر دارد بر اساس بودجه مصوب سال 
1400 پروژهای ذیل را از طریق برگزاری مناقصه عمومی 
به متقاضیان واجد شرایط به شرح ذیل واگذار نماید لذا 
متقاضیان می توانند از تاریخ انتشار آگهی )چاپ اول( 
تا ساعت 19:00 روز پنج شنبه مورخ 1400/12/05 جهت 
خرید اسناد مناقصه به سامانه الکترونیک دولت )ستاد( 
مراجعه نمایند. 1- مبلغ 2/000/000 ریال به عنوان هزینه 

خرید اسناد می بایست به حساب 400819688645 به 
نام شهرداری فردیس از طریق سامانه الکترونیک دولت 
)ستاد(  به آدرس www.setadiran.ir واریز گردد 2- شرکت 
کنندگان می بایست نسبت به تحویل )صرفا پاکت الف( 
اصل ضمانت نامه یا فیش واریز نقدی به شماره حساب 
100823004139 تا پایان وقت اداری ساعت 14:30 مورخ 
1400/12/18 روز چهارشنبه به آدرس فردیس- بلوار تهرانی 

مقدم نرسیده به چهار راه فرگاز- دبیر خانه شهرداری مرکزی 
فردیس طبقه منفی یک اقدام نمایند و هم زمان پاکات 
الف- ب و ج در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت (ستاد 
ایران( بارگذاری نمایند. 3-در صورت بروز هرگونه تناقص 
در موارد مندرج در آگهی با سامانه ستاد ، ملاک عمل 
سامانه ستاد خواهد بود 4- پیشنهادات رسیده ظرف 48 
فردیس  شهرداری  معاملات  عالی  درکمیسیون  ساعت 

بررسی  از  پس  و  مطرح 
اعلام  مناقصه  برنده  وکنترل 
چاپ  هزینه  شد 5-  خواهد  
آگهی به عهده برنده مناقصه 

شماره  با  بیشتر  اطلاعات  کسب  جهت   -6 باشد  می 
تلفن 36658111-026 داخلی 158 تماس و یا به سایت  

www.shahrdarifardis.ir  مراجعه نمایید. 

شناسه آگهی: 1278595    تاریخ انتشار نوبت دوم : چهارشنبه 1400/12/04                                                                                                                                                                                                      شهرداری فردیس  
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)سراسری( از تهران اقدامات لازم جهت اخذ اسامی روز نامه های محلی و کثیر الانتشار مستدعی استآیین نامه مالی شهرداری ها  5با توجه به الزام ماده ؛ با احترام    

در دو نوبت ذیل و در صفحات داخلی در تعداد کادری که توسط  زیربه شرح جدول اداره ارشاد و فرهنگ اسلامی جهت چاپ و انتشار متن آگهی مناقصه های عمومی 
 فرمایید. را مبذولحضرت عالی اعلام می گردد 

                                                                                                                         بار گذاری گردید. www.rrk.irدر وب سایت  آگهی در دو نوبت ذیل جهت چاپ روزنامه رسمی جمهوری اسلامی ایران)قوه قضاییه( مالی شهرداری ها آیین نامه 5الزام ماده  رلازم به ذکر است بنا ب
                                                                                      رسلیمانیانکاوه پو                                                                                                                  مهر انگیز زمانیان                                                                           

                                                                               ا و املاکست حقوقی، امور پیمان هرپرس                                                                                   سرپرست اداره امور پیمان ها                                                                    
                                                   72/11/1011 چهارشنبه نوبت اول :
  10/17/1011 چهارشنبه : نوبت دوم

 )نوبت اول( ستاد سامانه طریق از  عمومی مناقصه آگهی                                                                                                                 
پروژهای ذیل را از طریق برگزاری مناقصه عمومی به متقاضیان واجد شرایط به شرح ذیل واگذار نماید لذا  0011شهرداری فردیس در نظر دارد بر اساس بودجه مصوب سال 

جهت خرید اسناد مناقصه به سامانه الکترونیک دولت )ستاد( مراجعه  10/01/0011مورخ  شنبه پنجروز  09:11تا ساعت  (اول)چاپ  آگهی متقاضیان می توانند از تاریخ انتشار
از طریق سامانه الکترونیک دولت )ستاد(  به آدرس  فردیسبه نام شهرداری  011809088000به حساب  می بایست ریال به عنوان هزینه خرید اسناد 111/111/1مبلغ  -0. نمایند

www.setadiran.ir تا  011810110009به شماره حساب  نقدی واریز یا فیش اصل ضمانت نامه صرفا پاکت الف() نسبت به تحویل شرکت کنندگان می بایست -1 واریز گردد
شهرداری مرکزی فردیس طبقه دبیر خانه  -مقدم نرسیده به چهار راه فرگاز بلوار تهرانی -فردیسبه آدرس شنبه چهارروز  08/01/0011 مورخ 00:01ساعت  پایان وقت اداری

در صورت بروز هرگونه تناقص در موارد مندرج -0 اری نمایند.بارگذ ایران( ستاد(دولت ب و ج در سامانه تدارکات الکترونیکی  -و هم زمان پاکات الف اقدام نمایند منفی یک
مطرح و پس از بررسی فردیس درکمیسیون عالی معاملات شهرداری ساعت  08ظرف پیشنهادات رسیده  -0در آگهی با سامانه ستاد ، ملاک عمل سامانه ستاد خواهد بود 

تماس  008داخلی  110-00008000جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن  -0هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد  -0 وکنترل برنده مناقصه اعلام خواهد  شد
 ید. ینما مراجعه  .fardis.irshahrdariwwwو یا به سایت  

برآورد مبلغ ریالی  عملیاتشرح  ردیف
 پروژه

مبلغ سپرده شرکت در 
 مناقصه  به ریال

محل 
درصد نقد و  حداقل رتبه لازم اجرا

 مدت تهاتر

 تجدید-زیر سازی معابر منطقه یک 1
 7111181700111172  شماره فراخوان

111/111/111/71 111/111/111/1 
منطقه 

 یک
 راه و ترابری 8

111 
 درصد نقد

ماه معادل  0
 روز  171

7 
لکه گیری آسفالت و لکه گیری سیار 

 تجدید -معابر سطح منطقه یک
 7111181700111170 شماره فراخوان

111/111/111/18 111/111/281 
منطقه 

 یک
 راه و ترابری 8

111 
درصد 

 تهاتر

ماه معادل  0
 روز 171

2 
لکه گیری آسفالت و لکه گیری سیار 

 تجدید -معابر سطح منطقه دو
   7111181700111178 شماره فراخوان

111/111/111/18 111/111/281 
منطقه 

 دو
 راه و ترابری 8

111 
درصد 

 تهاتر

ماه معادل  0
 روز 171

0 

خرید، حمل، تراش، روکش، قیرپاشی 
و پخش مکانیزه آسفالت معابر سطح 

 شماره فراخوان تجدید –شهر 
7111181700111176 

111/111/111/181 111/111/811/2 
سطح 

 شهر

 راه و ترابر ی 0
 یا

 پروانه بهره برداری تولید آسفالت و مالکیت کارخانه آسفالت

 نقد % 11
 01 % 

 تهاتر

ماه معادل  0
 روز  171

8 

خرید، نصب، راه اندازی و پشتیبانی 
 تجهیزات دیتاسنتر
 شماره فراخوان

7111181700111172 
شهرداری  111/111/028/1 111/111/811/70

 فردیس

 1-1ماه اعتبار درشته های:  7با حداقل  رتبه یکگواهی رسمی تایید صلاحیت شورای عالی انفورماتیک -1
 وشبکه داده های رایانه ای  1-2خدمات پشتیبانی mainframe 1-7 های غیر تولید و ارائه رایانه

احراز صلاحیت از دبیر خانه شورای عالی انفورماتیک کشور در رشته  گواهینامه رتبه بندی و -7 مخابراتی
ور ها و ریاست جمهوری در رشته های سرافتا دارا بودن گواهینامه  -2 نرم افزار پایه، سیستم ها و ابزار ها

 (موارد فوق بدون کنسرسیومکلیه )اطلاعات یابی و پشتیبان گیری تجهیزات ذخیره سازی، باز

درصد  111
 نقد

 ماه معادل 7
 روز 61

 امیر حسین سلیمی                                                                                                                                                                                                        امید رضایی                                                
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 آگهی مناقصه عمومی  از طریق سامانه ستاد )نوبت اول(



6
روزنامه

چهارشنبه 27 بهمن 1400-  شماره 960

ورزشی

دیالوگ

با وجود آنکه ریاست »حسین ثوری« در فدراسیون المپیکی 
بوکس ایران، همواره با چالش ها و حواشی ریز و درشت 
همراه بوده است؛ اما وی روز هجدهم دی ماه گذشته با 
پیروزی بر تنها رقیب خود، برای چهار سال دیگر نیز سکان 

هدایت بوکس کشور را بدست گرفت. 
منتقدین بر این باورند که وعده های ثوری در مدت ریاست 
۴ ساله وی عملا دست نخورده باقی مانده و اکثر آن ها در 
قالب شعارهای انتخاباتی مطرح شده است. با این حال 
رئیس فدراسیون بوکس معتقد است که با وجود شرایط 
نامساعد اقتصادی و محدودیت های ناشی از کرونا، این 
فدراسیون به خوبی از عهده کارها برآمده و تمامی اهداف 

مورد نظر را جامه عمل پوشانده است. 
باری؛ فرصتی فراهم شد تا مصاحبه ای صریح و بی پرده 
با رئیس فدراسیون بوکس کشور داشته باشیم تا ضمن 
پرداختن به معضلات و مسایل روز این ورزش، از برنامه ها 
و اهداف وی نیز برای چهار سال دوم ریاستش بر این 

فدراسیون مهم و المپیکی آگاه شویم. 
حال مشروح این گفت وگو را در ذیل می خوانید: 

ثوری در ابتدا و در پاسخ به برخی انتقادها در مورد عملکرد 
ضعیف فدراسیون در خصوص جذب اسپانسر برای این 
رشته ورزشی عنوان کرد: فدراسیون بوکس حداقل معادل ۵ 
برابر بیش از آنچه وزارت ورزش دریافت کرده، توانسته است 
از طریق بخش خصوصی منابع مالی جذب کند که آمار قابل 

توجه اعزام ها، گواه این ادعا می باشد. 
وی سپس در خصوص دلایل نیمه کاره رها شدن مراحل 
گفت:  نیز  آزادی  ورزشی  مجموعه  بوکس  خانه  ساخت 
مکاتبات لازم با وزارت ورزش و جوانان انجام گرفته است. 
این موضوع مربوط به سال های ۸۱ تا ۸۴  است. طی این ۴ 
سال، پروژه خانه بوکس ۴۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشت؛ 
اما از آن زمان به بعد تاکنون هیچ اقدامی در جهت تکمیل 
آن صورت نگرفته است که این مساله به کمبود اعتبارات 

برمی گردد. 
ثوری ادامه داد: طی ۴ سال گذشته مکاتبات متعددی با 
وزیر وقت ورزش و همچنین مدیر شرکت توسعه و تجهیز 
اماکن ورزشی داشتیم که نتیجه بخش بود و حتی ردیف 
اعتباری نیز برای تکمیل خانه بوکس مجموعه ورزشی آزادی 
تایید شد؛ با این حال نمی دانم چرا در آن مقطع اختصاص 

پیدا نکرد؟ اکنون هم پیگیر هستیم تا ساخت 
این مجموعه تکمیل شود؛ به هرحال این یک  
پروژه  ملی است و عزم جدی را برای اتمام 
آن طلب می کند. با این وجود باید پذیرفت 
که اموری چون ساخت و ساز در وظایف 
ذاتی فدراسیون ها نیست و این مساله باید 

از طریق مراجع مرتبط پیگیری شود. تاکنون بخش عمده 
کار از طریق وزارت ورزش و جوانان انجام گرفته و انشالله از 
این پس نیز از همین طریق، پیگیر کار تکمیل خانه بوکس 

هستیم تا به سرانجام برسد. 
وی در پاسخ به این سئوال که با وجود منابع مالی جذب 
شده از بخش خصوصی، چرا تاکنون بخشی از آن را صرف 
تکمیل خانه بوکس نکرده اید؛ گفت: فدراسیون براساس 
رویکردهای به روز خود تصمیم گیری می کند. ما در طول 
سال حدود ۸ تا ۱۰ اعزام در دستور کار خود داریم. منطقی 
نیست که جوانان قهرمان ما با کلی سختی و مشقت در 
مسابقات شرکت کنند و خود را به اردوی تیم ملی برسانند؛ 
آن وقت دست آخر به آن ها بگوئیم اعزامی در کار نیست. 
ملی  کمیته  و  ورزش  وزارت  توسط  اختصاصی  بودجه 
المپیک کفاف هزینه های اعزام را نمی دهد. از طرفی بخش 
خصوصی بیشتر تمایل دارد که در بحث اعزام ها همکاری 

کند . 
ثوری در ادامه پیرامون اظهارنظر اخیر معاون بانوان وزیر 
ورزش که گفته بود، »زنان بوکسور به رشته های دیگر بروند«، 
عنوان کرد: حداقل نزدیک به سه سال است که پیگیر رسمی 
شدن فعالیت بوکس بانوان هستم . فکر می کنم اشکال 
کار اینجاست که برخی دوستان هنوز شناخت دقیقی از 
این رشته پیدا نکرده و آنچه در ذهنشان است، با واقعیات 
منطبق نیست. بسیاری از ورزش های رزمی که بانوان در 
آن تمرین می کنند، از فنون بوکس استفاده می شود؛ بنظرم 
عزیزان باید ورود کنند و این موضوعات را از نزدیک لمس 

کنند. 
رئیس فدراسیون بوکس تصریح کرد: من همچنان پیگیر 
رسمی شدن بوکس زنان هستم. در این رابطه جلسات 
زیادی با معاونت ورزش بانوان داشتیم و دلایل خود را بر 
اساس فرصت ها و آسیب ها مطرح کردیم. اما به هرحال باید 
پذیرفت که در این مورد خاص، فدراسیون و حتی وزارتخانه 
به تنهایی قادر به تصمیم گیری نبوده و نیاز به تایید و مجوز 
شورای عالی ورزش بر اساس نگاه بلند آن ها به حوزه کلان 
ورزش کشور دارد. با این وجود آنچه مشخص است اینکه 
دیگر مانند گذشته موضع سختگیرانه ای نسبت به بوکس 
بانوان به چشم نمی خورد و انشالله گام به گام، مشکلات در 

این رابطه مرتفع خواهد شد. 
ثوری با اشاره به آسیب های ناشی از رسمی نشدن فعالیت 
داشت:  اظهار  کشور  در  زنان  بوکس 
ما  دست  به  مستندی  موارد 
خارج  از  برخی  که  رسیده 
کشور به بانوانی که به صورت 
مخفیانه در بوکس فعالیت 

می کنند، پیشنهاداتی 
از  و  کرده  مطرح 

آنها دعوت کرده اند تا ورزش مورد علاقه شان را در خارج 
از ایران دنبال کنند. این به هیچ وجه اتفاق خوشایندی 
نیست. چرا باید بانوان علاقمند به صورت زیرزمینی، تمرین 
بوکس کنند؟ ما می توانیم با رویکرد منطقی، به عنوان یک 
مرجع پاسخگو، این مساله را مدیریت کرده و مانع از خروج 

استعدادهای ناب این رشته از ایران شویم. 
رئیس فدراسیون بوکس در بخش دیگر صحبت های خود 
از  برخورداری  به لحاظ  استانی  هیات های  اینکه  بیان  با 
حمایت های مالی بخش خصوصی، شرایط مطلوبی ندارند، 
اظهار داشت:  بمنظور تقویت هیات ها ، ترتیبی اتخاذ کردیم 
برگزاری دوره های مربیگری و  از  بیشتر عواید حاصل  تا 
داوری، در اختیار روسای هیات ها قرار گرفته و فدراسیون 
از این محل برای خود درآمدی درنظر نگرفته است. تاکنون 
نشنیده ام که در این زمینه فدراسیونی مانند بوکس عمل 
کرده باشد. در مدیریت های قبلی صددرصد دریافتی ها به 
جیب فدراسیون می رفت، اما در دوره بنده، ۷۰ درصد درآمد 
حاصل از دوره ها به هیات ها اختصاص داده شد که در حال 

حاضر این مقدار به میزان ۸۰ درصد افزایش یافته است.
ثوری سپس در پاسخ به این سئوال که چرا ورزش بوکس 
کسب  در  همچنان  کشور،  در  ساله  قدمت ۸۰  وجود  با 
کرسی های بین المللی ناتوان مانده است، عنوان کرد: از 
بوکس چه انتظاری دارید وقتی که کشتی بعنوان ورزش 
اول مملکت، همچنان از کسب یک کرسی معتبر و قابل 
ذکر در مجامع بین المللی و جهانی عاجز مانده است! بخشی 
از این موضوع به رویکرد دیپلماسی کل کشور برمی گردد. 
طبیعتا کارها اولویت بندی شده و شاید در شرایط فعلی، 
حوزه ورزش جزو اولویت های اول تا دهم نباشد. در مقابل 
کشورهای حاشیه خلیج فارس نظیر قطر که ورزش برایشان 
اولویت دارد، با سرمایه گذاری کلان و پول های هنگفت، 
کرسی های مختلف را تصاحب می کنند. آیا این امکان در 
کشور ما وجود دارد؟ آیا ما قادر هستیم که در طول سال، 
حداقل ۴ مسابقه مهم جهانی و بین المللی را میزبانی 
کنیم؟ مطمئنا تا چنین اتفاقاتی رخ ندهد نمی توانیم به 

کسب کرسی برای ورزش بوکس ایران امیدوار باشیم. 
ثوری سپس در مورد شائبه های موجود پیرامون پرداخت 
هزینه ۲۰۰۰ یورویی برای اعتراض به رای بازی میثم قشلاقی 
در مسابقات جهانی گفت: در آن مقطع فردی مدعی بود که 
در صورت اعتراض، رای بازی قابل برگرداندن است؛ به همین 
خاطر اعتماد کرده و  با هماهنگی سرمربی تیم، این مبلغ 
را پرداخت کردیم. اما بعد که متوجه شدیم این فرد مقاصد 
دیگری دارد، آن را پس گرفته و از اعتراض صرفنظر کردیم. 

ما  کرد:  خاطرنشان  پایان  در  بوکس  فدراسیون  رئیس 
در سخت ترین شرایط اقتصادی به خوبی از عهده کارها 
برآمده ایم. تمامی اعزام ها مطابق برنامه انجام گرفته و با 
وجود محدودیت های ناشی از بیماری کرونا، اردوهای 
آماده سازی بدون وقفه و تعطیلی برپا شده است. بوکس 
در سال جاری بهترین نتیجه قبل و پس از انقلاب را 
در مسابقات جهانی بدست آورده است . واقعا نمی دانم 
امیدوارم  حال  هر  در  هستند؟  چیز  چه  دنبال  برخی 
منتقدین کمی منصفانه تر عملکرد این فدراسیون را مورد 

نقد قرار دهند.

از فعالیت زیرزمینی زنان بوکسور تا ماجرای اعتراض 2000 یورویی؛

ثوری: وقتی ورزش اول مملکت نتوانسته کرسی
 جهانی بگیرد؛ از بوکس چه انتظاری دارید؟! 

سوژه

ادعای »الاقتصادیه«:

 CAS پرونده شکایت النصر
 از پرسپولیس را بست

یک رسانه کشور عربستان از بسته شدن پرونده شکایت باشگاه 
النصر از پرسپولیس خبر داد. خبرگزاری »الاقتصادیه« نوشت که 
شکایت باشگاه النصر عربستان از پرسپولیس در دادگاه حکمیت 
ورزش )CAS( رد و پرونده مذکور به  صورت کامل بسته شده 

است.
پس از اینکه النصر در مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمانان آسیا 2020 
به مصاف پرسپولیس رفت و در ضربات پنالتی مغلوب شد؛ از 
باشگاه ایرانی به اتهام استفاده از بازیکنان غیرمجاز شکایت کرد. 
این شکایت در کمیته انضباطی و اخلاق AFC رد شد که النصر 

تصمیم گرفت آن را در دادگاه عالی ورزش مطرح کرد.
زمان صدور و اعلام رأی شکایت النصر در دادگاه CAS بارها به 
تعویق افتاده بود و برای آخرین مرتبه، روز 6 اسفند به عنوان 

آخرین مهلت صادر شدن رأی اعلام شده بود.

رأی منفی CAS به حضور ساوه شمشکی 
در مارپیچ کوچک؛

پایان رسمی المپیک زمستانی 
برای کاروان ایران 

اسکی باز ایران شانس رقابت در مارپیچ کوچک در بازی های 
المپیک زمستانی پکن را از دست داد. جلسه نمایندگان دادگاه 
حکمیت ورزش )CAS( درخصوص پرونده حسین ساوه شمشکی 
اسکی باز کشورمان در بازی های المپیک زمستانی 2022 پکن روز 

یکشنبه برگزار شد.
در این جلسه، ساوه شمشکی همه صحبت ها درباره پرونده 
دوپینگش را انجام داد و دلایل و مستندات را نیز ارائه کرد که 
نمایندگان CAS اعلام کردند که تا 24 روز دیگر نظر نهایی خود را 

درباره بازگشت این ورزشکار به مسابقات اعلام می کنند.
این دادگاه اعلام کرد که ساوه شمشکی قادر به حضور در مسابقه 
باقیمانده اش در المپیک زمستانی نیست تا بدین ترتیب ورزشکار 
کشورمان شانس رقابت در مارپیچ کوچک را از دست داد. این 
مسابقه قرار بود فردا 27 بهمن برگزار شود. بدین ترتیب بازی های 
پایان رسید و  به  ایران  برای کاروان  المپیک زمستانی رسماً 

اعضای کاروان فردا پکن را ترک خواهند کرد.

با اعلام »فیفا«؛

قطر میزبان پلی آف آسیا 
با آمریکای جنوبی شد

چهارونیم سهمیه برای فوتبال آسیا در نظر گرفته شده که 
بر این اساس تیم های اول و دوم گروه های A و B به 
صورت مستقیم راهی جام جهانی خواهند شد و نیم سهمیه 
دیگر باید در دیدار پلی آف شانس خود را برای حضور در قطر 

امتحان کند.
با این شرایط فیفا اعلام کرد: نماینده آسیا برای آنکه بتواند 
راهی جام جهانی قطر شود باید با نماینده آمریکای جنوبی 
دیدار کند، این دیدار به میزبانی قطر برگزار خواهد شد تا 
چهره یکی دیگر از تیم های راه یافته به این دوره از بازی ها 

مشخص شود.
در گروه A آسیا تیم ایران با ۲۲ و کره جنوبی با ۲۰ امتیاز 
اول و دوم هستند و صعود خودشان را به جام جهانی قطر 
قطعی کرده اند اما در گروه B عربستان، ژاپن و استرالیا با ۱۹، 
۱۸ و ۱۵ امتیاز شانس خود را در بازی های آتی باید امتحان 
کنند. در جدول آمریکای جنوبی نیز تیم های برزیل، آرژانتین، 
اکوادور، اروگوئه، پرو و شیلی رده های اول تا ششم را به خود 

اختصاص داده اند.

ضعف مهاجمان ایرانی لیگ برتر؛ سه خارجی در صدر جدول گلزنان 
لیگ بیست و یکم در حالی هفته هفدهم خود را پشت سرگذاشته است که در صدر جدول گلزنان گادوین منشا11 
گل و در تعقیب او کوین یامگا 8 و لوسیانو پریرا 7 گل هستند و هیچ خبری از ستاره های ایرانی مشاهده نمی 
شود. کریم اسلامی، مهدی عبدی و شهریار مغانلو با 5 گل در پشت سر آنها قرار دارند که آمار بسیار نگران کننده ای 

از سوی مهاجمان ایران در لیگ بیست و یکم است.

فرهاد غلامعلی

 نویسنده و خبرنگار

ثوری در ابتدا و در پاسخ به برخی انتقادها در مورد عملکرد ضعیف فدراسیون در خصوص 
جذب اسپانسر برای این رشته ورزشی عنوان کرد: فدراسیون بوکس حداقل معادل ۵ برابر بیش 

از آنچه وزارت ورزش دریافت کرده، توانسته است از طریق بخش خصوصی منابع مالی جذب کند 
که آمار قابل توجه اعزام ها، گواه این ادعا می باشد. 
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ورزشی

داستان جلد

گویند گوهرِ »شرافت« برای اهلِ قلم نعمت است اما خدا 
نکند در عصرِ حُکمرانی سیم و زر، اهلِ نااهلِ آن قصد کنند 
در مقامِ تخریب، احدی را زمین بزنند، یا همان ها بخواهند 
در مرتبه تمجید، فردی را جاه و جلال دهند! آن وقت است 
که قلم ها قیمت و نگاه ها سمت وسو می گیرند که از قضا هر 
دو رویِ آن برای اهلِ فن مُهلک است، چرا که از آن گوهرِ 

نایاب، تنها »شر« و »آفت« خواهند ساخت.
در روزگاری نه چندان دور، مدیری »عزیز« از جنسِ ناکارآمدی 
قصدِ ریاست کرد تا به دستِ تقدیر »خادم« شود؛ اما دیری 
نپایید که قلم ها نرخ گرفتند و برایش اعتباری ساختند تا با 
تکیه بر پایه رابطه و به دور از اصلِ شایستگی، فرجی حاصل 
شود و بر مسند ریاست تکیه زند. به هرجهت، با هر مکافاتی 
که بود، این مهم رخ داد و آن مدیر به مرادش رسید؛ اما 
زمانی نگذشت که دیگر چیزی بر وفق مراد آن عزیز پیش 

نرفت...
زودتر از آنچه گمان می کردیم، »عزیزی« که به زور و زار 
»خادم« شده بود، شروع به پرداختِ مزد های خدمت کرد، 
مخلصانه حاتم طایی شد و از خزانه بیت المال، هر که برایش 
جلالی ساخته بود را پُستی عطا کرد و هر که برایش جبروتی 
بنا کرده بود را مقامی تقدیم. طوری که هیچ  یک از محبانِ 
آن عزیز، از خوانِ نعمت و احکامِ وزینِ جنابشان بی بهره 

نماندند. 
آن یکی که خضوعانه رَمل و اسطرلابش را در اختیار گذاشته 

بود، زودتر از همه سعادتمند شد و حکم مشاور رئیس را 
گرفت تا در دم و دستگاهِ جنابشان همه  کاره شود، آن قدری 
هم خرش می رفت که برخی حتی برای چند دقیقه دیدنش 
پاسِ زحماتش در  به  هم اسکناس خرج کنند، دیگری 
معرفی آقای رئیس به بچه های بالا برای ورود به عرصه 
مدیریت و تشکیلِ تیم حامیان رسانه ای، پستِ دستیار و 
مشاور را تصاحب کرد، بعدتر هم مأخوذ از تازی مردِ اولِ 

پاداش ها لقب گرفت، آن یکی که به بهانه ی نسبت فامیلی و 
قوم و خویشی، آنتنِ زنده هدیه می کرد، از مالِ دنیا بی نیاز 
و دیگری که در آنتنی قدرتمند، وکیل مدافعِ آقای رئیس 
نام گرفته بود، در بهترین نقطه پایتخت صاحب    حجره شد. 
فردی که سالیانی، پیرو مکتب »دلالیسم« قلم  می  فروخت، 
به حقوق ماهی چند ده میلیونی اقناع و عیاری هم به 
چندرغازی برای ادامه حمایت از رئیس راضی شد. گرچه در 

این بین بودند دیگر پروژه بگیران رسانه ای که همانندِ افرادِ 
فوق الذکر، به هر نحوی نقشِ روابط عمومی جنابشان را ایفا 

کردند و در این وادی به نان و نوایی رسیدند.
سرد  همین روزهای  از  یکی  در  تا  گذشت  و  گذشت  اما 
زمستانی که جمع شان جمع و کیف شان کوک بود، خبری 
تلخ مخابره شد؛ »سرانجام آقای رئیس رفتنی شد!« گویا 
ائتلاف شکست و جنگ قدرت بالا گرفت. خبری رسید 
که عده ای جمع شدند تا رئیسِ محبوبشان را کله پا کنند. 
تیم کشی ها که آغاز شد؛ همان ها که در تقسیمِ غنائم واژه 
سوءاستفاده را معنای دیگر بخشیده بودند، باز هم پای کار 

آمدند تا مبادا نان شان آجر شود.
آن یکی که طبق عادت، بساطِ سحر را بنا کرد و نسخه ای 
را برای عزیزش پیچید، دیگران هم سپرها را علم و رسانه 
باز هم به پوششی کم نظیر برای نجات رئیس بدل شد، 
پاداش بگیران حتی کار را به همکارانِ آن ورِ  آبی شان هم 
کشاندند تا خوش خدمتی را برای آقای رئیس معنا کنند، در 
این بین، آنتن ها همچنان به مخالفان نمی رسید و خبرهای 
برکناری هم به سختی در کارزارهای خبری حامیان رئیس  
منتشر می شد، هر چه در توان داشتند را گذاشتند تا رسالت 
مواجب بگیری را برای آن عزیز مذکور انجام دهند. باری؛ 
برای نجات عزیزشان هر چه در  پدرخوانده های رسانه ای 
چنته داشتند رو کردند؛ اما گویا هنوز هم نمی دانند رئیسِ 

دست و دل بازشان به زودی زود رفتنی است. 
نااهلانی  چنین  هستی  از  رسانه  روزگاری،  که  باشد 

رهایی یابد.

این روزها فدراسیون فوتبال احوال غریبی دارد. در شرایطی 
که شهاب الدین عزیزی خادم در شروع فعالیت خود، همان 
وعده هایی را داد که گوشِ غالبِ طرفداران فوتبال از آن ها 
پُر بود، اما در آن برهه مذکور، هنوز هم امیدهایی برای 
ایران وجود داشت که حالا همان   بهبود شرایط فوتبال 
اندک بارقه های نجات فوتبال هم وجود ندارد. در شرایطی 
که هنوز عمر ریاست عزیزی خادم در فدراسیون فوتبال به 
یک سال نرسیده، اعضای هیات رئیسه فدراسیون برای عزل 
عزیزی خادم دست به کار شده اند و فاصله چندانی تا وقوع 

این تصمیم مهم و البته تاریخی وجود ندارد.
خادم که با شعار درآمدزایی پایدار آمده بود تا فوتبال ایران 
را از منجلاب نجات دهد، اما حالا خود هم در منجلابی 
گرفتار شده که کاسه ی گدایی به سمت دولت گرفته است. 
این آش آنقدر شور شده که هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 

تصمیم به عزل رئیس فدراسیون فوتبال گرفته 
است، اتفاقی که بدون شک به یک باره رخ نداده 
عدم شفافیت  مانند  متعددی  و موضوعات 

حذف   ،VAR مشکوک  قرارداد  مالی، 
از لیگ قهرمانان آسیا،  سرخابی ها 
ملی،  تیم  ارکان  نداشتن  قرارداد 
مشاوران،  فراقانونی  اختیارات 
غیرقانونی،  های  سرپرستی 
خوبان عالم و نارضایتی جامعه 
ایجاد  زمینه ساز  و...  فوتبال 
شده  جدی  تصمیم  چنین 
است. تصمیمی که شاید 
به سود فوتبال ایران باشد، 
بایستی  بدون شک  اما 
نهادهای نظارتی به تخلفات 

عزیزی خادم ورود کنند. 

بحث عزل رئیس فدراسیون فوتبال جایی عجیب می شود 
که امضای زهره موسوی یکی از اعضا هیئت رئیسه 
فدراسیون، پای نامه عزل دیده می شود، موسوی یکی 
انتخابات  از حامیان سرسخت عزیزی خادم در 
کرده  امضا  را  نامه ای  بود،   ۹۹ ماه  اسفند 
است که انتهایش با برکناری خادم خاتمه 
می یابد. امضای موسوی، این تفکر را به 
وجود می آورد که ریاست فدراسیون هم 
قصدی برای ماندن ندارد و می خواهد 
از مشکلات متعدد فدراسیون فوتبال 

فرار کند.
روز  خادم  عزیزی  شهاب  عزل  جلسه 
پنجشنبه برگزار خواهد شد و باتوجه به 
شرایط و تعداد مخالفین او، بنظر می رسد 
فدراسیون  ریاست  کرسی  از  او  برکناری 

می تواند قطعی باشد.

حکایتِ گوهرِ کمیاب »شرافت«؛

استخفافِ  فوتبال

سوژه

»رییس فدراسیون فوتبال«:

فدراسیونی بدهکار را به 
فدراسیونی ثروتمند تبدیل کردیم

رییس فدراسیون فوتبال در گفتگو با روسای هیات های استانی 
گفت: فوتبال اتاقی شیشه ای است که درب آن بر روی همه باز 
است و می توانند مواردی که مد نظرشان است را مطرح کنند 
و ما هم پاسخگو هستیم. امام علی نماد تلاش، احقاق حق و 
تلاش برای گسترش عدالت است، امیدوارم عملا پیرو راستین 

مولا امیرالمومنین باشیم.
وی در ادامه یادآور شد:  تبدیل فدراسیون بدهکار به فدراسیونی 
ثروتمند که هم در بعد نتیجه گیری، ایجاد زیرساخت، توجه به 
استان ها و استعدادیابی موفق عمل کرده است. خوشحالیم با 
عبور از یک فدراسیون بدهکار امروز به یک جایگاه امیدوار و 

الگوی توسعه ورزش در کشور تبدیل شدیم.
وی افزود: با رفتن به جام جهانی مبلغی حدود ۴۰۰ میلیارد تومان 
به حساب فدراسیون واریز و درآمدزایی شده که بعد از گذر از 
این تحریم های ظالمانه این پاداش را برای فوتبال ملی هزینه 
خواهیم کرد. ما می توانستیم مثل خیلی ها عمل کنیم و این 
درآمد را به عنوان دستمزد سرمربیان میلیون دلاری پرداخت کنیم 
اما این کار را نکردیم و به همین دلیل فدراسیون از بدهی به 
ثروت رسیده است، از سویی دیگر با تلاش های صورت گرفته 

بعد از حدود 2 سال میزبانی به ایران برگشت.
رئیس فدراسیون فوتبال ایران یادآور شد: روز گذشته با محمد 
دادکان جلسه ای داشتم و در آن دیدار هم وی و هم بنده 
بر این نکته تاکید کردیم که فدراسیون ملی جای تسویه 
حساب های  شخصی نیست چرا که برای همه مردم است. 
مبنای آن بر تلاش و عدالت و پشتکار بنا نهاده شده و هر 
کسی در فوتبال ملی کاری کند سرباز جان برکف ایران و مردم 
است. اتهامات بی پایه و اساس برای آنانی کاربرد دارد که نه 
لطف خداوند و نه تلاش تیم مدیریت و نه اعضای کادر فنی 
تیم های ملی و نه بازیکنان سربلند این سرزمین را نمی بینند، 

فوتبال چیز پنهانی ندارد.
وی افزود: روزی که با کمک شما و رای اعتماد سایر اعضای 
مجمع به فدراسیون آمدم کمتر از ۲۰ میلیون تومان در خزانه بود 
و چند میلیون دلار بدهی داخلی و خارجی داشت. در این مدت 
بخش اعظمی از معوقات تیم های ملی را که تعهد گذشته بود، 
پرداخت کردیم. تا امروز دهها میلیارد تومان از بدهی انباشته و 
مالیاتی فدراسیون پرداخت شده است. پشتوانه بنده همراهی و 
مشارکت خانواده فوتبال است. در این مدت بخش اعظمی از 
معوقات تیم های ملی را که تعهد گذشته بود، پرداخت کردیم. 
ارزان ترین صعود به جام جهانی رقم خورده و همان گونه که با 
شما وعده کردم عواید حاصل از این صعود باید به استان ها به 
عنوان بازوی محرک فوتبال ملی خواهد آمد. برای گره خوردن 
استان ها با فوتبال ملی تدابیر ویژه ای اندیشیده شده و شاید 

مهم ترین آن در حوزه اجرا استعدادیابی باشد.
سکان دار فوتبال ایران ادامه داد:  این روزها حذف پرسپولیس 
و استقلال را بهانه کرده اند و می گویند نکند برای فوتبال ملی 
چنین اتفاقی بیفتد. حتی کسی که طرفدار این دو تیم هم 
نباشد می داند که مشکل این تیم ها برای امروز و دیروز و 
این فدراسیون و آن فدراسیون و این دولت و آن دولت نیست. 
موضوعی است که باید ریشه ای حل شود. جالب است مدعیان 
این ادعاها حتی نتوانستند از امور روزمره یکی دو تیم بربیایند. 

آن هم با حدود ده برابر کردن هزینه ها.
وی افزود: باید بگویم فدراسیون فوتبال، مدعی فوتبال ملی است. 
از التهاب، افترا و تهمت پرهیز کنیم. بدون شک این موفقیت 
ها در سایه لطف الهی و تلاش همه عزیزان بوده است. فوتبالی 
که کام ملت را شیرین کرده را تلخ نکنیم. امکاناتی که فوتبال 
دارد و ثروتمند شده را در دل استانها خواهیم برد. انشاءالله با 
کمک یکدیگر بتوانیم برنامه ریزی کاملی در این فضای ایجاد 
شده بکنیم. از این اجماع حداکثری و نگاه عدالتی که در فوتبال 
ملی در حال حاضر بوجود آمده است، خیلی خوشحالم. تا روزی 
که در کنار شما که رکن اصلی فوتبال هستید، این اهداف را 

جلو خواهم برد.

محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه

سلطانِ وعده ها؛

خادمِ المثنــی!
دیدگاه

نکته عجیب و فاجعه در لیگ بیست و یکم!
در پایان هفته هفدهم رقابت های لیگ برتر شاهد  آمار نگران کننده در جدول رقابت ها هستیم به طوری که از 
تیم های هفتم به بعد تفاضل گل تمامی تیم ها منفی است. گل گهر سیرجان که در جایگاه هفتم قرار دارد که 16 
گل زده در کارنامه اش دیده می شود و به همین میزان گل خورده دارد اما در ادامه شاهد آمار بدی هستیم و آن 

هم منفی بودن تفاضل گل تیم ها است که اصلا نمی تواند نکته مثبتی در لیگ بیست و یکم باشد.

گویند گوهرِ »شرافت« برای اهلِ قلم نعمت است اما خدا نکند در عصرِ حُکمرانی سیم و زر، اهلِ 
نااهلِ آن قصد کنند در مقامِ تخریب، احدی را زمین بزنند، یا همان ها بخواهند در مرتبه تمجید، فردی را 

جاه و جلال دهند! آن وقت است که قلم ها قیمت و نگاه ها سمت وسو می گیرند که از قضا هر دو رویِ آن 
برای اهلِ فن مُهلک است، چرا که از آن گوهرِ نایاب، تنها »شر« و »آفت« خواهند ساخت.

این روزها فدراسیون فوتبال احوال غریبی دارد. در شرایطی که شهاب الدین عزیزی خادم در 
شروع فعالیت خود، همان وعده هایی را داد که گوشِ غالبِ طرفداران فوتبال از آن ها پُر بود، اما در 

آن برهه مذکور، هنوز هم امیدهایی برای بهبود شرایط فوتبال ایران وجود داشت که حالا همان  اندک 
بارقه های نجات فوتبال هم وجود ندارد.

علیرضا آذربرزین

  خبرنگار
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دیدار نیمه کاره برزیل و آرژانتین در انتخابی جام جهانی تکرار می شود
فدراسیون بین المللی فوتبال )فیفا( اعلام کرد: دیدار تیم های ملی برزیل و آرژانتین در 
انتخابی جام جهانی قطر که سپتامبر سال گذشته نیمه کاره رها شده بود، تکرار خواهد 
شد. دیدار مذکور در سائوپائولو پس از ورود مسوولانی که گفته می شود کادر پزشکی تیم 
ملی برزیل بودند، در فاصله چند دقیقه مانده تا پایان به آشوب کشیده و نیمه کاره رها شد. 
تیم های ملی برزیل و آرژانتین به ترتیب به پرداخت ۵۵۰ هزار فرانک سوئیس )۴۴۰هزار 

پوند( و ۲۵۰هزار فرانک )۲۰۰هزار پوند( محکوم شده اند.

شوک به استقلال؛ یزدانی و مرادمند باید به سربازی بروند!
محمودزاده در گفت وگویی درباره شرایط سیاوش یزدانی و محمدحسین مرادمند، دو 
بازیکن مشمول سربازی استقلال گفت: تا این لحظه به جز برگه اعزام، به تاریخ یک 
اسفند، هیچ اتفاق جدیدی نیفتاده است. تا این لحظه هیچ برگه اعزام یا مجوزی از نظام 
وظیفه اعلام نشده و بنابراین، این دو بازیکن، و بازیکنان دیگر مانند ابوالفضل جلالی 
و چند بازیکن دیگر که تاریخ اعزامشان در ماه های بعدی است، تا زمان اعزام، هیچ 

مشکلی ندارند. یعنی این بازیکنان تا سی بهمن بازیکن استقلال اند.

پرسپولیس در رده چهارم و استقلال در جایگاه هشتم آسیا
بر اساس تازه ترین رده بندی تیم های باشگاهی فوتبال جهان، تیم پرسپولیس همچنان در 
جایگاه نخست ایران قرار دارد و استقلال دومین تیم برتر فوتبال کشورمان است. بر اساس 
این رده بندی، شاگردان یحیی گل محمدی بدون تغییر نسبت به رده بندی پیشین در جایگاه 
چهارم آسیا باقی مانده اما با ۴ پله صعود در جایگاه ۹۵ جهان ایستاده اند. در این رده بندی 
استقلال بدون تغییر نسبت به رده بندی پیشین در رتبه ۸ قاره آسیا باقی ماند و با ۳ صعود 

در جایگاه ۱۷۶ جهان قرار گرفت.

رابطه رامین با سیدجلال صمیمانه شد
تمرین سه شنبه پرسپولیس پس از صحبت های یحیی گل محمدی، سرمربی تیم آغاز شد. این 
تمرین به مدت ۶۰ دقیقه و سبک برگزار شد و بیشتر به ریکاوری و بدنسازی اختصاص داشت. 
رضاییان در تمرین حاضر بود و با سرخپوشان تمرین کرد. او که در دوره برانکو در این تیم حضور 
داشت، برخلاف شایعات رابطه صمیمانه ای با سیدجلال دارد و دست در گردن یکدیگر عکسی 
به یادگار گرفتند. رامین رضاییان می تواند با صلاحدید یحیی گلمحمدی برابر آلومینیوم اراک 

در ترکیب تیم جدیدش پرسپولیس قرار گیرد.

طارمی زیر ذره بین نشریه سرشناس انگلیسی
سایت »EASPORTS« انگلیس به تمجید از آمار مهدی طارمی ستاره تیم ملی 
کشورمان به همراه پورتو پرداخت. این رسانه آماری نوشت: مهدی طارمی یکی از 
بازیکنان با استعداد ایرانی است که در چند سال گذشته با درخشش توجه ها را به 
خود جلب کرده است. طارمی قدرت بدنی بالایی دارد و استعداد بی نظیر در فوتبال 
در اختیار دارد. امیدواریم این بازیکن با استعداد ایرانی در آینده به لیگ برتر انگلیس 

منتقل شود.

باریج اسانس حریف سایپا در فینال شد
سومین دیدار تیم های والیبال بانوان باریج اسانس و ذوب آهن برگزار شد که نماینده 
کاشان با برتری در این بازی به فینال صعود کرد و حریف سایپا شد. شاگردان فرزانه 
شعبان خمسه در این مسابقه به پیروزی رسیدند تا در نهایت 2 برد از 3 مسابقه مرحله 
نیمه نهایی به دست آوردند و حریف تیم سایپا مدافع عنوان قهرمانی این رقابت ها در 
دیدار نهایی شوند. ذوب آهن روز پنج شنبه در آخرین مسابقه خود در لیگ برتر زنان برای 

کسب مقام سومی به مصاف پیکان خواهد رفت.

کار سخت آزمون برای رقابت با مثلث آتشین لورکوزن
سایت باشگاه لورکوزن با انتشار آمار مثلث آتشین خود به تمجید از این بازیکنان پرداخت. 
در راس این مثلث پاتریک شیک ستاره تیم ملی جمهوری چک قرار دارد که با به ثمر 
رساندن 19 گل و ساخت 3 پاس گل ستاره بی چون و چرای این روزهای لورکوزن و 
بوندسیلگا است. وینگرهای خطرناک لورکوزن در این فصل فلوریان ویرتس  و موسی 
دیابی هستند. سردار آزمون ستاره تیم ملی کشورمان کار بسیار سختی را برای قرار گرفتن 

در ترکیب لوکوزن در کنار این ستاره های فوتبال بوندسیلگا دارد.

کارت قرمز فوتبالیست های جهان به فیفا!
طبق نظرسنجی اتحادیه جهانی بازیکنان فیفپرو فوتبالیست های سراسر جهان به پیشنهاد 
فیفا برای برگزاری هر دو سال یک بار جام جهانی یک کارت قرمز قاطع داده اند. این 
یافته ها نشان داد که ۷۵ درصد از بیش از ۱۰۰۰ بازیکن مردی که در مورد برنامه های فیفا 
برای تغییر تقویم بین المللی مورد سوال قرار گرفتند، طرفدار حفظ چرخه چهار ساله فعلی 
مسابقات هستند. در اروپا و آسیا ۷۷ درصد از بازیکنان، ۶۳ درصد از فوتبالیست های 

آمریکا و در آفریقا هم این رقم به ۴۹ درصد کاهش یافته است.

پایگاه خبری تحلیلی
هفته نامه سراسری

ماهنامه سراسری


